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Wij begrijpen dat er bij uw ministerie zorgen zijn over het voortbestaan van weidevogels en 
zoogdieren. Door het afnemen van leefgebieden is de druk op alles wat leeft en groeit groot. 

Maar wat volgens ons als buitenmensen onderbelicht wordt is het belang van het jagersgilde 
(waartoe ook boeren, veldverzorgers enz. behoren). 

Zelf jaag ik al meer dan 40 jaar in de Eempolder bij Eemnes op totaal zo’n 320 hectare. In die jaren 
heb ik veel inzicht gekregen in de populatie van o.a. de haas. Door de vele maatregelen zoals 
wildredders, predatiebeperking, maaigedrag van boeren en het inzaaien van kruidenrijke 
overhoekjes enz. is de hazenstand groter dan 10 jaar geleden. 

Onder staand de cijfers van de voorjaarstelling in maart van de laatste jaren: 

2016 71 
2017 65 
2018 79 
2019 68 
2020 geen goede telling 
2021 67 
2022 93 (met behulp van warmte beeldkijker) 

 

Dit zijn tellingen van voor het voortplantingseizoen. Nooit zijn er meer dan 30% van de 
voorjaarspopulatie geschoten. 

Daarnaast is het beheer van de stand ook belangrijk voor het voorkomen van ziektes. 

De hazenjacht is belangrijk voor de cohesie binnen de groep jagers, boeren en natuurbeschermers.  

Vandaar de goede samenwerking me Natuurmonumenten, weidevogelbeschermers, agrarisch 
collectief enz. Door de hazenjacht (tijdelijk) te verbieden en de jagers de verantwoordelijkheid te 
ontnemen wordt er geen goed gedaan aan de hazenstand en de lokale natuur in de Eempolder. Dus 
zet de hazen niet op de rode lijst in Utrecht. 
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